

REACH Declaration of Conformity

Temposonics

declares as manufacturer in sole responsibility that our position sensors and Assemblies as well as packaging comply with the requirements of the following European Regulation:

1907/2006 Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH)

According to Article 33 par. 1 of the above REACH regulation, we hereby inform you that, based on our current knowledge, the products delivered to you could contain following Substances of Very High Concern (SVHC) of the current [candidate list](#) in concentrations above 0.1 mass percent (status of the list: 25 Jun. 2025) in the components inside of our sensor:

- 2,5 – 3,5 % lead (CAS No. 7439-92-1, EC No 231-100-4) in brass parts according to exception 8 of [Entry 63](#) for products within the scope of EU Directive 2011/65/EU.

REACH Konformitätserklärung

Temposonics

erklärt als Hersteller in alleiniger Verantwortung, dass unsere Positionssensoren und Zubehör sowie Verpackungen den Anforderungen folgender Europäischen Verordnung entsprechen:

1907/2006 Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (REACH)

Gemäß Artikel 33 Abs. 1 der o.g. REACH-Verordnung informieren wir Sie hiermit, dass nach unserem derzeitigen Kenntnisstand in den von uns an Sie gelieferten Produkten, folgende besonders besorgniserregende Stoffe (SVHC) der aktuellen [Kandidatenliste](#) in Konzentrationen von mehr als 0,1 Massenprozent (Stand der Liste: 25 Jun. 2025) in innenliegenden Bauteilen unseres Sensors enthalten können:

- 2,5 – 3,5 % Blei (CAS No. 7439-92-1, EC No 231-100-4) in den Messing Erzeugnissen gemäß Ausnahme 8 des [Eintrages 63](#) für Erzeugnisse im Anwendungsbereich der Richtlinie 2011/65/EU.

Luedenscheid, 30 Jul., 2025



Dr.-Ing. Eugen Davidoff
Approvals Manager / Zulassungsmanager